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El PIG acaba els tallers 
participatius per recollir idees 

per al programa electoral

Es celebra el ple 
ordinari sense cap 

punt per aprovar (pàg.3)

Per primera vegada 
en la història 

política municipal 
els hilariencs 

poden participar en 
l’elaboració d’un 

programa electoral.

Més de 65 
ciutadans aporten 

idees, opinions 
i propostes 

en els tallers 
participatius 

del PIG.

Els ciutadans de 
Sant Hilari aporten 

més de 200 
propostes per a
l’elaboració del 

programa electoral 
del PIG.

L’equip de govern no sap 
si els plans de protecció 
civil estan al dia (pàg.4)
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Tots els pobles i ciutats del nostre petit gran 
país tenen característiques concretes que els 
fan únics. Tots els municipis tenen una història 
viscuda, antiga i recent, però individual, seva, 
una història que els pertany a ells i que els ha 
portat a ser com són a dia d’avui. Què signifi ca 
això? Que dos pobles, encara que siguin veïns, 
i per molt a prop que estiguin l’un de l’altre, 
tenen moltes coses que els diferencien. I per 
això no podem generalitzar les particularitats 
de cada poble, no podem pensar que tots els 
pobles de Catalunya són iguals i segueixen un 
únic camí. I per què afi rmem això de manera 
tan contundent? Doncs perquè encara que 
tots tinguem un mateix objectiu, com podria 
ser  “viure en un poble millor”, no tots els 
municipis actuen de la mateixa manera per 
aconseguir-ho, no a tots aquests pobles hi ha 
els mateixos mitjans, ni a tots els pobles hi 
ha els mateixos partits. Més enllà d’aquesta 
apreciació, la realitat és que la gent que viu en 
tots i cadascun dels municipis de Catalunya és 
diversa.

Per tant hem de dir ben alt que nosaltres som 
aquí, som els que vivim aquí, els que hem 
crescut i estem fent vida aquí, o els que hi serem 
a partir d’ara, tant és això, la qüestió és que de 

Sant Hilari només n’hi ha un, exactament igual 
que poden dir tots els pobles, que només hi ha 
un d’Arbúcies, o Santa Coloma de Farners, etc. 

No és just ni per als nostres ciutadans ni per 
a la política ben entesa (que és de l’única 
manera que l’hem de concebre) que s’imposin 
pactes des de “Barcelona”, intentant fer 
creure a la gent que les eleccions municipals 
són el mateix que unes altres eleccions, ja 
siguin plebiscitàries, autonòmiques, estatals, 
europees o internacionals! Les eleccions 
municipals són a Sant Hilari i a totes les viles 
i ciutats del país, sí, però a cada municipi són 
úniques. I si l’objectiu és aconseguir viure 
en un poble millor, que no obliguin a pactar 
a Esquerra Republicana de Catalunya i a 
Convergència i Unió ja des d’abans que arribin 
les eleccions mateix i que no ens facin creure 
que és en bé d’un altre objectiu. Únicament 
busquen el seu interès. De la política municipal 
se’n diu municipal precisament perquè té lloc 
al poble i no més enllà.

Sant Hilari vota a Sant Hilari, els hilariencs/
ques decidiran els seus representants polítics 
a Sant Hilari, doncs que no ens enganyin amb 
altres arguments. Visca Sant Hilari, visca el 
municipalisme i visca el PIG!

En defensa del municipalisme, no dels 
pactes dirigits des de Barcelona



Un ple sense punts a debatre

Ple - Punts de l’ordre del dia
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La característica principal dels Plens municipals 
és el debat que s’hi hauria de generar. 

El ple és l’òrgan col·legiat més important de 
l’ajuntament perquè hi ha reunits tots els 
representants polítics del poble.

Més d’una vegada ens hem queixat del poc debat 
que hi ha en els plens a Sant Hilari i que, més enllà 
del que obliga la llei, seria bo que s’hi tractessin 
més temes i amb més voluntat constructiva del 
que es fa en l’actualitat.

L’últim ple ordinari, celebrat el passat dijous 22 de 
gener, va ser l’exemple més clar d’això que diem. 
No hi havia cap punt a l’ordre del dia per debatre 
i només un punt sotmès a votació, que era l’acta 
de l’últim ple. La resta, presa de possessió de la 
nova regidora, Carme Benages, que substitueix 
a la Laura Pagespetit; un repàs dels assumptes 
d’interès, que és on l’alcalde passa llista dels 
actes on ha assistit i les reunions on ha anat, 
però sense explicar-ne res del contingut; donar 
compte dels acords de govern i decrets d’alcaldia, 
on no s’explica res si nosaltres no fem alguna 
pregunta, i el torn de precs i preguntes. En resum, 
el ple va començar a les 9 del vespre i cinc minuts 
més tard començaven els precs i preguntes.

Per a nosaltres aquesta manca de voluntat de 
debat i diàleg és inadmissible per algú que governa 
un poble en ple segle XXI. La gent demana cada 
vegada més debat, diàleg, participació i que es 
deixin enrere les velles maneres de fer política 

per començar a construir el futur amb una nova 
manera de relacionar-se entre dirigents i societat. 

Passant als punts del ple ordinari, hem de 
començar ja pels precs i preguntes, on ens vam 
interessar, entre d’altres, pels següents temes:

Obres de la Font del Ferro:

Després de dos plens demanant pel ritme 
de treball de les obres de la Font del Ferro 
i l’incompliment per part de la constructora 
del termini d’execució, l’equip de govern ha 
reconegut aquest endarreriment, presentant un 
document justifi catiu de 58 dies de demora i 
admetent que aquests fets es veuran refl ectits en 
la liquidació fi nal de l’obra. Per tant, com era de 
suposar, inauguraran una obra que s’ha executat 
amb un termini més llarg i un cost més elevat del 
previst. Això sí, a temps per les eleccions.

Inacció de l’equip de govern:

Vam destacar també el que hem apuntat abans, 
que és la sensació d’inacció de l’equip de govern. 
Fer un ple sense cap punt per debatre i votar n’és 
una mostra però n’hi ha d’altres. 

La feina de l’equip de govern es mesura per 
diversos barems i, entre ells, el més importants 
són els documents que aproven acords, ja siguin 
de ple, d’alcaldia o de Junta de govern. Lamentem 
una vegada més que no hi hagi més voluntat de 
transparència i que hi hagi la sensació que tot 
es fa de manera amagada o improvisada, sense 
voluntat de mostrar amb claredat i transparència 
allò que fa l’equip de govern. En un any s’han 
fi rmat 47 decrets d’alcaldia, mentre que a altres 
pobles de dimensions semblants al nostre se 
n’han signat fi ns a 263.

Incompliment del ROM:

Per tercera vegada en un any i 8 mesos, des de la 
presa de possessió del nou alcalde, es va produir 
un incompliment del Reglament Municipal. Aquest 



El Reglament Orgànic Municipal 
s’incompleix per tercera vegada 

Ple - Precs i preguntes
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Reglament estableix l’obligació de retransmetre 
els plens per ràdio, i el ple de renúncia de la 
regidora Laura Pagespetit no es va poder escoltar 
per la ràdio municipal. La resposta de l’alcalde va 
ser que ell havia considerat que no era de prou 
interès.

La nostra opinió és que l’alcalde pot decidir 
moltes coses en la seva condició de màxima 
autoritat del poble, però ho ha de justifi car i 
signar algun document que explicant els motius 
del no compliment de les normes municipals. Així 
ho vam dir i vam mostrar el nostre desacord al fet 
que l’alcalde trobi normal incomplir les normes 
segons a ell sembli, fet que demostra molt poc 
esperit democràtic.

Vehicle adaptat:

En el ple del 4 de desembre, els regidors del 
PIG vam preguntar per la compra d’un vehicle 
adaptat per part de l’ajuntament i se’ns va dir 
que es tractava d’un vehicle per traslladar els 
usuaris del centre de dia de la residència fi ns el 
seu domicili. Aquest servei el realitzava fi ns ara 
el Consorci del Transport Sanitari de Catalunya.

Vam aprofi tar, doncs, per fer evident la nostra 
preocupació per garantir que la qualitat del 
servei no es veiés afectada per la reducció del 
cost i, amb l’ambició que aquest servei fos de 
qualitat, vam demanar a l’equip de govern si 
el vehicle tenia targeta de transports i si al 
conductor se li exigia el carnet de BTP (carnet B 
per a Transport  Prioritari) i formació en tècnic de 
transport sanitari, al que se’ns va respondre que 
el conductor seria un treballador municipal i que 
només necessitava el carnet de conduir habitual. 
Nosaltres vam insistir en que, tant si la llei ho 
exigeix com si no, pensàvem que és necessari 
que es prepari al conductor almenys amb alguna 
formació relacionada amb el transport sanitari o 
la geriatria. 

En aquest últim ple l’alcalde va voler ser 
protagonista també en el torn de precs i 
preguntes i va dirigir-se amb un to desagradable 
als regidors del PIG. Per una banda va explicar 
que havia demanat assessorament per saber 
quins requisits calia tenir per aquest servei i, per 
l’altra, informava que el treballador municipal 
que havia de fer aquesta tasca s’hi havia negat 
esgrimint que li calia una preparació especifi ca, 
justament els mateixos arguments que havia 
exposat el PIG en el ple anterior. 

Aquí l’alcalde va deixar anar la seva imaginació 
i va demanar explicacions als regidors del PIG 
acusant-nos i fent-nos responsables d’aquests 
fets, Increïble!

Primer de tot, decep veure la mala organització 
de l’equip de govern, veient com el mateix 
alcalde reconeix que primer es va comprar el 
vehicle (27.000 euros) i dos mesos més tard 
es preocupen de demanar assessorament sobre 
quins requisits són necessaris per realitzar 
aquesta tasca, quan el sentit comú ens diu que 
s’hauria de fer al revés. 

Segon, el que més li preocupa a l’alcalde és acusar 
el PIG d’infl uir d’alguna manera en la decisió d’un 
treballador municipal de sentir-se o no preparat 
per realitzar la tasca que se li proposa? Doncs no, 
no hem parlat amb ningú, simplement ho vam dir 
en el passat ple del desembre i no ens en volem 
amagar, sinó tot el contrari, volem  repetir-ho: 
“creiem necessari que el conductor del vehicle 
adaptat que realitzarà el transport dels usuaris 
del centre de dia de la Residència per a Gent 
Gran de Sant Hilari tingui formació específi ca en 
l’àmbit de la geriatria o del transport sanitari”.

Creiem que això serà el més benefi ciós pel propi 
conductor, pel mateix ajuntament i sobretot pels 
nostres avis, i aquesta hauria de ser la principal 
preocupació d’un alcalde.



L’equip de govern no sap si els plans de 
protecció civil estan actualitzats

Ple - Precs i preguntes
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Plans de protecció civil:

Ja en el ple passat vam fer una pregunta sobre 
l’estat dels plans de protecció civil que el municipi 
ha de tenir fets i actualitzats. La pregunta sorgeix 
de l’actualitat que suposen els plans de protecció 
civil en les noticies recents del nostre país. A tots 
ens sonen els noms de Neucat, Sismicat, Prosicat, 
Inuncat,… Doncs bé, en el ple de 10 d’octubre de 
2012 aquest ajuntament va aprovar un conveni, 
que es renova cada any, amb el Consell Comarcal 
de la Selva, per la cooperació en la implantació 
del PAS (Pla d’Assistència i Suport) en matèria 
de protecció civil a la comarca de la Selva. Ja 
llavors des del PIG vam dir que el nostre municipi 
tenia redactats des del 14 de febrer de 2008 els 
plans d’incendis i nevades i que estaven vigents 
fi ns a 14/02/2012, data en la qual s’havien 
d’actualitzar. També ja el 2012 i tal com preveia el 
propi PAS de la Selva al qual ens adheríem, tenim 
l’obligació de tenir redactats el pla de sísmica i 
un pla d’autoprotecció de la zona de Cal Sastre. 
Després de dos anys tornem a preguntar per 
l’estat d’aquests plans en el ple  de desembre. La 
resposta és que no ho saben. Bé, quan no saps 
una cosa, la mires i te’n preocupes. Per això ho 
vam tornar a preguntar en aquest ple. Ara sí que 
la resposta ja passa de taca d’oli: “en quant a 
nevades, ja ens diu la Generalitat el què hem de 
fer, de sísmica res de res, aquí res i en quant a la 
resta, no ho sé, no ho he mirat”.

Doncs bé, a aquests senyors els cal posar-
se al dia de tot el què el municipi ha de tenir i 
necessita. Sobre el pla de nevades, igual que el 
d’incendis, no se’n pot minimitzar el risc a Sant 
Hilari i ja estan redactats, només cal actualitzar 
els telèfons i els responsables de la posada en 
marxa en cas d’emergència. 

En quant a la sísmica, que diuen que res de res, 
informar-los que l’annex III del Sismicat marca 

com a obligatori el pla local per a Sant Hilari 
per trobar-se en una zona classifi cada com a 
Intensitat VII i, en la qual, qualsevol projecte de 
construcció ha de complir amb la normativa de 
sísmica en estructures. Si un simple edifi ci s’ha de 
projectar per resistir moviments sísmics, com pot 
un equip de govern menystenir el pla de protecció 
de tota la població? Realment preocupant.

Enverinament gossos:

Des del PIG no hem volgut crear alarmisme amb 
el tema de l’enverinament de gossos i només vam 
dir que crèiem que l’equip de govern havia actuat 
tard, permetent que es creés aquest alarmisme, i 
que no es va fer el comunicat per tranquil·litzar la 
població fi ns que la notícia no va sortir als mitjans 
de comunicació. 

Aquest mateix argument es va repetir en el torn 
de precs i preguntes del públic, que va retreure 
a l’equip de govern falta d’acció i ganes de 
minimitzar el problema.

Aquí va començar un debat tens amb el públic, 
que va acusar l’equip de govern de no haver fet 
gairebé res per solucionar o aclarir el problema, 
ni per ajudar els perjudicats, i que tot allò que 
s’havia fet, com la visita dels agents rurals o les 
batudes que aquests van fer a la zona de la Font 
d’en Gurb, havia estat perquè els perjudicats 
s’havien posat en contacte amb ells.
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Tallers participatius PIG

El passat 29 de gener va tenir lloc l’últim taller 
participatiu. El PIG hem organitzat un total de 9 
tallers tractant els diversos temes que afecten a 
la vida al nostre poble. Aquests tallers han set un 
espai obert a tothom i on nosaltres hem escoltat 
més que no parlat. Per què? Doncs perquè el 
que realment ens interessava era escoltar les 
opinions, valoracions i propostes que els veïns/
es del municipi volien comentar.

Des del Partit Independent de les Guilleries 
volem fer una programa electoral que sigui una 
bona eina de treball, viable, concret i defi nit. Ha 
de ser per a nosaltres la guia sobre la qual fer 
la nostra feina durant els pròxims 4 anys en cas 
que tinguem la sufi cient confi ança de la gent de 
Sant Hilari i puguem governar el poble.

A cada taller participatiu hi havia un tema 
principal sobre el que tothom comentava la 
seva visió, els problemes que existien i potser 
algunes solucions. Cadascú té punts de vista 
diferents sobre les mateixes qüestions, i per 
això entre tots és que es fa la millor feina i 
la més complerta. Si el taller participatiu 
tractava de turisme doncs s’analitzava la 
situació actual del municipi en aquest tema 
i es proposaven millores i projectes per tirar 
endavant en aquest aspecte. I així amb els 
9 tallers que s’ha dut a terme. En molts dels 
tallers han assistit persones que per la seva 
formació o professió estan vinculades al tema 
que es tractava i això ha fet també que les 
propostes fossin acurades i realitzables.

Des del PIG fem una valoració molt positiva 
d’aquesta iniciativa, és una manera de fer el 
programa electoral que a Sant Hilari no s’ha fet 
mai, és una manera de fer política innovadora. 
Estem contents de la participació, en aquest 
cas gairebé 70 persones, i estem molt satisfets 
perquè les aportacions i propostes han estat 
diverses i interessants per a nosaltres.

Ara als membres del PIG ens toca fer una anàlisi 
de totes les idees que han sorgit, fer-ne un 
fi ltratge polític, tècnic i econòmic i redactar un 
primer esbós per incloure’l al nostre programa 
electoral.

Farem 3 sessions de retorn a fi nals del mes de 
febrer dividint per temes econòmics, socials i 
de territori. I en aquestes sessions explicarem 
les conclusions que nosaltres hem obtingut i les 
propostes que hem seleccionat valorant que són 
interessants i adequades pel nostre programa 
electoral.

Només ens queda agrair la participació i 
col·laboració de totes les persones que han 
pogut assistir als tallers, les seves aportacions 
han estat enriquidores i ens han demostrat que 
la participació ciutadana és la millor manera de 
fer política.

Acaben els tallers participatius amb moltes 
propostes per al programa electoral

El PIG vol que hi hagi un debat entre els 
alcaldables:

Com fa quatre anys, pensem que és positiu 
que al llarg de la campanya electoral hi hagi 
un debat entre els candidats a ser alcalde i 
així ho reclamem des d’aquestes pàgines 
perquè en quedi constància pública.
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Repàs de la legislatura

Com ja hem dit en altres ocasions l’equip de 
govern ha complert en aquesta legislatura molts 
dels punts del programa electoral del PIG de les 
passades eleccions del 2011. Punts que l’equip 
de govern actual no portava al seu programa. 

Això demostra, per una banda, que el programa 
del PIG estava elaborat amb projectes i idees 
reals i positives per al poble i, per l’altra, que 
molts partits acostumen a fer els programes 
electorals de cara a la galeria, amb propostes 
poc concretes i molt ambigües, i sense que 
siguin documents reals de treball.

Fem un petit repàs a continuació:

- Xerrades de barri: S’han fet les reunions de 
barri, però diferents al que proposava el PIG. 
Per a nosaltres s’haurien d’estructurar millor i 
donar-los més contingut.

- Panells informatius: S’han posat panells 
informatius a diferents llocs del poble, com 
proposava el PIG, però, al nostre entendre, els 
que ha posat l’ajuntament són un nyap, perquè 
estan mal dissenyats. Hi hauria d’haver una 
zona d’informació municipal, 
tancada amb vidre, i una part 
per a les entitats, però tal 
com s’han fet són bruts i costa 
de distingir la informació 
municipal de la que no ho 
és o, simplement, no hi ha 
informació municipal.

- Pagament esglaonat 
d’impostos: S’ha donat la 
possibilitat de fer pagaments 
esglaonats als ciutadans en 
el pagament d’impostos, com 
proposàvem en el programa 
electoral del 2011.

- Organigrama per àrees: 

S’ha fet un organigrama estructurat per àrees, 
com sortia en el nostre programa, per gestionar 
millor les diferents regidories de l’ajuntament.

- Pàrquing d’autocaravanes: Ens semblava 
una idea interessant de cara al turisme i ho vam 
posar en el programa electoral, i ni ERC ni CiU, 
que ara en fa bandera, no ho tenien previst.

- Reglament de subvencions: Pensàvem que 
era necessari fer més transparent l’atorgament 
de subvencions a les entitats i per això vam 
proposar fer aquest reglament. El reglament 
s’ha fet, però amb moltes defi ciències i sense 
aconseguir la transparència que reclamàvem, ja 
que només passen per comissió de subvencions 
les superiors a 600€, que són molt poques.

- Tècnic d’esports: Des del PIG crèiem que 
era necessari dotar la regidoria d’esports d’una 
fi gura tècnica, que proposàvem compartir amb 
alguna altra regidoria. Des del govern s’ha 
creat aquesta fi gura de tècnic d’esports, fet que 
considerem positiu.

- Enllumenat LED: Des del PIG proposàvem 
canviar tot l’enllumenat 
públic per llums LED, 
sense cost afegit per a 
l’ajuntament. S’ha optat per 
canviar-ne una part, però 
s’hauria d’haver estat més 
ambiciós.

- POUM (Pla Urbanístic): 
Des del PIG dèiem que 
s’havia d’acabar el nou Pla 
Urbanístic. La realitat és 
que tot just s’ha començat 
i encara no s’ha aprovat 
l’avanç de planejament, però 
s’ha continuat després que 
des del PIG presentéssim 
una moció perquè així fos.

L’equip de govern ha complert molts 
punts del programa del PIG
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Incompliments de CiU

Repàs de la legislatura

Com hem repetit en diverses ocasions, els 
programes electorals haurien de ser documents 
de treball i els qui els fan haurien de tenir alguna 
responsabilitat sobre allò que no compleixen. 
En un paper es pot posar qualsevol cosa, però 
la realitat demostra que moltes vegades els 
programes electorals són només per guanyar 
vots i no compleixen la seva funció principal, 
ser realistes i, sobretot, que els partits els 
compleixin.

Si fem un repàs del programa de CiU de les 
últimes eleccions municipals podem veure 
tot allò que clarament no han complert. 
Aquest repàs el comencem en aquest Fem-ho 
i el continuarem en el següent. I és que són 
moltes les propostes que CiU no ha realitzat 
encara que les va escriure en el seu programa 
electoral:

- Augmentarem el servei d’atenció domiciliària 
i teleassistència.

- Habilitarem un alberg de joventut.

- Dissenyarem una borsa d’habitatge per a 
estudiants, on poder trobar habitacions en 
pisos compartits o amb persones grans que 
necessitin companyia a ciutats com Girona, 
Barcelona, Vic...

- Potenciarem un sistema de salut on-line on 
els joves puguin expressar els seus dubtes de 

forma anònima.

- Recuperarem la “Guilla d’Or” per premiar 
persones o entitats.

- Construirem un equipament polivalent al 
camp de futbol.

- Crearem un pack esportiu-turístic del 
municipi per tal de potenciar Sant Hilari com a 
vila esportiva.

- Arranjarem el circuit de footing.

- Crearem una fundació amb l’objectiu de donar 
feina a aquelles persones amb més difi cultats a 
l’hora de trobar-ne.

- Crearem zones de WiFi d’accés lliure a 
diferents indrets del poble.

- Oferirem guies turístics als hotels de Sant 
Hilari, a través de l’ofi cina de turisme.

- Construirem una rotonda a la zona de la 
Bòbila.

- Prioritzarem lla retirada dels transformadors 
elèctrics.

- Millorarem la connexió entre les zones 
industrials de Mas Garriga i La Bòbila.

- Potenciarem la confecció de plans locals de 
seguretat i prioritzarem la vigilància als carrers 
i als espais públics.

- Implantar instal·lacions fotovoltaiques en 
edifi cis municipals.

- D e s e n v o l u p a m e n t     
d’infraestructures, equipaments i 
iniciatives que serveixin de base per 
a l’increment de noves activitats 
econòmiques i/o millora de les 
existents.

- Centre Sant Hilari-INNOV@, que 
serà l’eina de gestió dels projectes 
i iniciatives que, amb visió 
estratègica, es desenvolupin des de 
l’Ajuntament.
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Repàs de la legislatura

El joc dels disbarats
Recordes el joc dels disbarats? Sí home, aquell 
joc que culminava amb una resposta que no 
tenia res a veure amb el que s’havia preguntat.

Doncs tenim la sensació que a l’Ajuntament de 
Sant Hilari sovint l’han posat en pràctica!!

Per exemple quan, durant la campanya 
electoral, un partit (ERC) prometia que els 
seus vots servirien per evitar que CiU tingués 
l’alcaldia, i després van fer tot el contrari, fi ns i 
tot governant junts!

O quan CiU forma govern prometent treballar 
pel benefi ci de TOTS els hilariencs, i després 
fi ns i tot els diaris van relatar tractes de favor 
a membres de la teva pròpia llista.

Hem sentit afi rmar que comptarien amb les 
empreses del municipi i després han contractat 
per la caldera de biomassa a una empresa de 
fora. 

Fins i tot s’han atrevit encarregar un gran 
projecte, com és la redacció del nou Pla 
Urbanístic, al  Consell Comarcal, on hi tenien 
interessos alguns dels membres de la seva 
llista, tot i sabent que era el projecte més car 
de totes les opcions.

Esperpèntic, quan sense 
avergonyir-se, sense posar-
se vermells, des de CiU van 
acusar a un membre del PIG 
de cometre prevaricació i......

Veient això pot semblar 
comprensible que arribi un 
moment en el que un es creu 
amb el dret de dir, fer i desfer 
el que li convingui, com si 
fos Déu, com si fos el gran 
protagonista…… del joc dels 
disbarats. 

El joc, però, ha continuat 
malgrat el canvi d’alcalde:

Després de llegir als diaris 

que el Cas Manga podria haver perjudicat el 
nostre ajuntament, el nou alcalde desgranava 
un discurs on es comprometia defensar els 
interessos dels hilariencs i, sobretot,  prometia 
transparència, però des d’aleshores ha evitat 
donar explicacions dels fets, ha impedit que es 
fes un auditoria i ni tan sols ha permès que 
l’ajuntament es defensés d’haver estat part 
perjudicada.

L’hem sentit defensar l’empresa que gestionava 
la piscina i uns mesos després canviar-la i 
reconèixer una mala gestió. 

Han pressupostat 50.000 euros per la 
construcció d’un carril bici i després, quan han 
vist que era poc popular, l’han deixat en un 
calaix. 

Han defensat el  mercat “embolicat” municipal 
com a gran projecte de futur i després l’han 
tancat sense voler reconèixer el fracàs.

La darrera ha estat donar les obres del Passeig 
Font del Ferro a una empresa de fora prescindint 
una vegada més de les empreses locals.

En fi , la legislatura dels disbarats. 

Imatge de la caldera de biomassa del poliesportiu.
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Primera nevada de l’hivern a Sant Hilari

Sant Hilari nevat

La nevada d’aquests últims dies, la primera de 
l’hivern, ha deixat imatges de postal a tots els 
racons de la nostra vila.

La nevada va durar dos dies, el 3 i 4 de febrer, 
amb més intensitat durant la tarda del dimarts 
dia 3 i la nit del dimecres 4 al dijous 5 de febrer.

Molts són els vilatans que han fotografi at 
el poble nevat i aquí us mostrem algunes 
d’aquestes fotografi es, que plasmen una bonica 
estampa del nostre poble: Foto: Irene fotògraf.

Foto: Irene fotògraf.

Foto: Irene fotògraf.

Foto: Jordi Matas.

Foto: Jordi Matas.

Foto: Jordi Matas.Foto: Jordi Matas.
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Ciutat morta, un documental necessari

Ciutat morta

Ara, ja tots coneixem els fets ocorreguts a Bar-
celona l’any 2006 que van acabar amb un po-
licia tetraplègic, uns innocents torturats, mal-
tractats i empresonats, polítics i policia abusant 
del seu poder i amb el fi nal tràgic de la Patricia 
Heras, que va posar punt i fi nal al seu malson 
suïcidant-se el passat abril de 2011 durant un 
permís penitenciari.

Aquests fets lamentables han posat a ulls de 
tothom unes conductes de corrupció políti-
ca i policial que colpegen a la nostra societat 
malauradament massa sovint.

Aquesta xacra que uns atribueixen al sistema, 
d’altres n’anomenen casta i que una vegada i 
una altra els ciutadans patim, té tant de po-
der que pot actuar d’una manera pràcticament 
impune i fi ns i tot en aquesta ocasió ha pogut 
amagar durant anys aquests fet, impedint la 
publicació del documental “Ciutat morta”.

Molt adient, doncs, és el títol del premiat docu-
mental que ha permès, per una vegada, que la 
població conegués almenys aquest cas concret. 
Ciutat morta és el fruit d’una ciutat governada 
d’una manera que genera molts dubtes sobre 
la seva transparència, justícia i honestedat de 

l’actuació tant política com policial. Aquest cop, 
però, el poble ha aconseguit sortir d’aquesta 
letargia i ha pogut reclamar justícia, amb una 
veu que ha ressonat a tots els racons del país. 

Ara cal que els ciutadans no ens aturem i 
continuem amb la tasca d’impedir que silen-
ciïn aquesta veu. Els qui hem conegut el cas, 
encara que amb 9 anys de retard, cal que no 
ens limitem a exclamar-nos, sinó que tenim 
l’obligació i la responsabilitat com a societat 
de no permetre que aquests poders establerts, 
aquesta policia amb ànim de sheriff, aquests 
governants afi ncats, el mateix sistema en si o 
la casta continuïn trepitjant el poble com si fos-
sin els amos del tros. Cal fer-ho en honor als 
qui han lluitat per fer públic aquest cas, per la 
Patricia Heras, també pel policia malferit i per 
la resta d’afectats i per un munt de víctimes 
d’aquest sistema que no aconseguiran mai sor-
tir a la llum i no podran ni tan sols reclamar 
justícia.

Tenim eines per dir prou. Tenim eines per tor-
nar a començar.

Només cal que davant una ciutat morta sor-
geixi un poble ben viu.



Declaració de principis del PIG

La Declaració de principis d’un partit són 
aquelles idees bàsiques i fonamentals que 
recull en la seva fundació, els principis bàsics 
i irrenunciables que regiran la seva actuació 
política.

Com que creiem que és important que la gent 
sàpiga a quins partits vota i què defensen 
aquests partits, ens sembla interessant recollir 
en aquest Fem-ho la nostra Declaració de 
principis, aquelles idees de base amb les quals 
ens vam constituir com a partit i que avui en 
dia seguim defensant amb la mateixa intensitat 
i convicció que fa gairebé 12 anys.

Declaració de principis

- El Partit Independent de les Guilleries té 
la seva identitat en els principis d’esquerres, 
tenint com a valors fonamentals la pau, la 
llibertat, la solidaritat, la igualtat entre races, 
sexes, tendències sexuals i creences religioses, 
així com el respecte i la tolerància, la justícia, 
la lluita contra la discriminació social, els 
drets nacionals, la democràcia participativa, la 
sostenibilitat mediambiental, la cohesió social i 
la defensa dels serveis públics.

- El Partit Independent de les Guilleries 
té com a opció, i treballa, per fer realitat una 
societat capaç de viure en pau i aconseguir 
una bona entesa entre les diferents cultures i 
llengües, entre elles, la nostra, posant a l’abast 
de tothom la cultura, perquè el coneixement 
és la base per formar una societat més justa i 
igualitària.

- El Partit Independent de les Guilleries 
té com a objectiu enfortir la democràcia i 
l’autonomia municipal i fomentar la participació 
dels veïns i veïnes en les decisions que afectin 
al municipi, dins un marc de pluralisme polític 
local.

- El Partit Independent de les Guilleries 
es basa en l’autonomia de la gestió municipal, 

en la consideració dels principis democràtics 
com a valors fonamentals i irrenunciables, en 
el compromís de defensar els valors de justícia 
social i solidaritat i en qualsevol cas, en una 
gestió totalment transparent, amb l’ètica i 
l’honestedat com a pedra angular de tota 
actuació política.

- El Partit independent de les Guilleries 
és un partit polític, amb la voluntat 
d’agrupar persones dels diferents àmbits 
d’associacionisme cívic (veïnal, sindical, 
pacifi sta, ecologista, feminista, solidari, de 
lleure,...) caracteritzant-se com a objectiu 
aconseguir que molta d’aquesta gent que 
treballa des d’aquests moviments alternatius, 
treballi també per incorporar valors a les 
polítiques d’esquerres progressistes en l’àmbit 
local i municipal.

- El Partit Independent de les Guilleries és 
un grup d’opinió i d’actuació política que aposta 
per consolidar el diàleg entre totes les forces 
polítiques, les entitats, associacions, i amb la 
gent del poble, per tal de poder avançar en un 
progrés sostenible i en una millora continuada, 
cap a un  futur en les condicions més òptimes 
que entre tots podem arribar a fer possible.

- El Partit Independent de les Guilleries té 
el seu àmbit d’actuació principal en l’entorn de 
la comarca de les Guilleries, sense renunciar 
a la defensa dels seus interessos i les seves 
idees en altres entorns on consideri convenient 
dur a terme les seves actuacions.

El PIG, 12 anys de fi delitat als seus principis


